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Piftomni: Ing. Zuzana Hrdov6, Hynek Srenh Mgr. Petr Semr6d, Ing. NaddZda
Kiemedkovd, Mgr. fan Bl6ha, Mgr. fakub Vesellf
Host6: Mgr. Olga Bauerovd, Mgr. Hana Sebelov6

Zased,fni bylo svoldno v souladu s fednacfm iiidem Skolsk6 rady dne 07.L2.20t6
prostiednictvim e-mailu, dlenov6 St<olsk6 rady obdrZeli niisledujicf dokumenty:
pozvdnku s ndvrhem programu, Vlisledek Setieni CSI zn. CSIB-O9A7L6-8, Stanovisko
a opatienf Skoly k qisledku Setieni stfZnosti.

ZasedAnibylo zahiljeno v 16.00 hod, piftomno bylo v5ech 6 dlenri 5t<otst6 rady fdiile 5R),
panf ieditelka a Mgr. Sebelovd,

Program zaseddnf:
L. Zahijeni
2. Schv6leni programu
3. Projedndnf qfsledku Setienf stiZnosti CSIf-OeATf O-n
4. Vfsledky Dotaznfkov6ho Setienf stojany na kola
5. Podn6ty pana Srenka (absence pdsri v autobuse pii cestd do Krkono5, Logick6

olympidda, elektronickd komunikace Skola/rodid)
6. Rflzn6
/. Laver

Zased,Ani zahiljila piedsedkynd S& kterd piivftala v5echny piitomn6. Nebyly vzneseny
i5dn6 ndvrhy na doplnEnf programu a bylo hlasov6no o programu jako celku.
Program byl schvdlen (6 - 0 - 0).

V rivodu sddlil pan mistostarosta, U. *"0" m6stsk6 d6sti se touto stiZnostf zabyvala
na sv6m jedn6ni a mimo jin1 po?Sdala 5R o stanovisko ke stiZnosti. Panf ieditelka
sddlila, Ze se domnivd, Ze Skolsk6 rada by m6la ie5it stiZnosti, kter6 byly adresovdny
priivd jf. Pan mistostarosta informoval o tom, Ze panu stdZovateli poslal odpov6d'
dne 24.10.20'1,6. Pan Srenk sdElil, ie v5echny tii body stfZnosti byly Ceskou Skolni
inspekcf shlediiny jako dflvodn6 a piedev5im body 1 a 3 stfZnosti oznadil za naprosto
zbytedn6. Ing. Kiemedkovd se dotazovala na postup Skoly pii uvolndni 251<yn1 z TY
a i,6dala podrobn6j5f vysv6tlenf ZAznamu pohovoru se zlkonn'fmi zdstupci
ze dne 19.04.20L6. Ing. Kiemeikovd konstatovala, Ze se ztotoZiuje s ndzorem pana
Srenka o bodech 1 a 3 stiZnosti, vedenf Skoly d6ld 5patn6 rozhodnuti a za zAva\n!
povaZuje postup Skoly v rozporu s pravidly pro ud6lovdnf qfchovnfch opatieni
stanovenlich v platn6m Skolnfm i6du.
Pani ieditelka informovala o tom, Ze text stiZnosti byl Skole doruden v listopadu
pied odjezdem do Krkono5, po n6vratu byl st6Zovateli zasl6n dopis s omluvou.
Ing, Kiemedkovd poi,Adala o zasldnf kopie tohoto dopisu v3em ilenflm SR. St<otst<5rad.a

doporudila vedenf Skolf partnersk6 jedniinf a komunikaci se ziikbnnfmi zdstupci Z kfl,



ddle doporudila individudlnf pifstup v komunikaci s panem stdZovatelem
a upiednostflov6ni osobnf komunikace s nfm.

4. Vlisledky Ankety - stojany na kola
Mgr. Vesellf informoval o zmin6n6 anket6. Bylo odevzdAno 3l2listkfi, piidemZ na otdzku
,,Pokud by byl u Skoly k dispozici stojan na kola, jezdilo by va5e dftd do Skoly a ze Skoly
na kole?", 89 respondentfi odpovEddlo ANO (28,5 o/o),223 odpov6ddlo NE [71,5 %).
Ndktenirni ileny Sn Uyto poukazovdno na ne zrovna vhodnou formulaci dotazu.
Panf ieditelka seznSmila dleny 5n se stanoviskem Odboru dopravy MMB,
kte4f doporuduje volnd loZenou verzi stojanfl na pomezi travnat6 a zpevn6n6 plochy.
Panf ieditelka sddlila, Ze stojany na kola pied Skolou budou a tuto zSlelitostchce diile
ie5it se ziizovatelem Skoly. Pokud bude vyddno souhlasn6 stanovisko, vedenf Skoly
nech6 pied Skolou stojany instalovat.

Pan Srenk piednesl sv6 podndty, ke kterfm probdhla rozsilhlA diskuze. Ve vdci logick6
olympiddy bylo Mgr. Sebelovou sddleno, Ze se jf riiastnf i:6ci 5.- 9. rodnikri, d6le je
moZn6, aby dftd do olympiddy piihl6sili rodide, Skola pak potvrdi,2e dit| je jejfm tikem.
Mgr. Sebelov6 uvedla dalSf dinnosti, kterfch se Skola, resp. jejf i,Aci, zitastf,uji: Ko5ik
rozumu, orientadni bdh, "SAPERE - vdddt, jak Lit", matematick6 olympiAda, a dal5i
ve kterlfch se Z6ci Skoly dobie umist'ujf.
Ve v6ci elektronick6 komunikace, resp. elektronick6 Ziikovsk6 knfiky (EZn, bylo panf
ieditelkou sd6leno, Ze probl6m je v duplicitd, kdy i naddle je tieba mit papfrov6 il<.
Do budoucna se podftii s tim, i:eEZKbude zavedena.

6. Rrizn6
Ing. Kiemedkov6 se dotdzala na to, zda je zakAzflno nosit do Skoly vlastni elektronickd
zaiizeni - mobily, tablety. Mgr, Veself odpov6dEl, Ze LAci maji zakilzAno pouZfvat je
bdhem vyuky, pokud k tomu nejsou uditelem pifmo vyzvini.
Ing. Hrdovd se panf ieditelky dotflzala, zda je ve 5R potieba projednat ndco do konce
pololetf. Pani ieditelka odpov6ddla, Ze se piipravuje zm6na Skolnfho iddu. Diile
upozornila na to, Ze si SR schvdlila vypracovat pldn prdce. Pan mfstostarosta sddlil,
2e plin pr6ce 5R pfipravf a piedloZf pii5t6. Na ndkter6m z dal5fch zaseddni 5R budou
piedloZeny pouZit6 qfstupy analytick6 ddsti qfsledkri Dotaznikov6ho Setienf
Spokojenost rodidfi, kterou organizovala 5R,
Ing. Kiemedkovii poL{dala Mgr. Vesel6ho o piesun odkazu statistick6 ddsti Vfsledkfl
dotaznikov6ho Setieni Spokojenost rodidri z rivodu weboqfch strdnek Skoly do sloZky
St<otsk6 rady na webor4i?ch strdnkdch Skoly.

Vzhledem k tomu, Ze nebyly vzneseny dal5f niimdty ani poZadavky, bylo zasediinf SR
ukondeno v 18.15 hod. 

lt
Zapsala: Ing. Nad6Zda Kiemedkov6 
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Ovdiila: lng. Zuzana Hrdovd


